
Data przyjęcia protokołu: 26.08.2021 r.

ROP.0002.5.2021

PROJEKT
PROTOKÓŁ NR XXVIII/21

XXVIII SESJI ZWYCZAJNEJ 
RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023

W DNIU 17 CZERWCA 2021 R.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116,
32-087 Zielonki). Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko.
Protokół  sporządziła Beata Przybycień,  starszy specjalista.  W obradach uczestniczyli:  wg list
obecności (listy obecności są załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto o godz.
09:00, a zakończono o godz. 15:33 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 19 członków.

1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawo-
mocność do podejmowania uchwał i otworzył XXVIII sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-
2023.

2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:
3. Przyjęcie protokołów XXVI i XXVII sesji.
4. Sprawozdania z prac komisji.

5. Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy Zielonki za rok 2020”.

6. Debata nad „Raportem o stanie Gminy Zielonki za rok 2020”.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) udzielenia Wójtowi Gminy Zielonki wotum zaufania;

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zielonki za 2020 rok oraz zatwierdzenia
sprawozdania Wójta Gminy Zielonki z wykonania budżetu za 2020 rok;

3) udzielenia Wójtowi Gminy Zielonki absolutorium za 2020 rok; 

4)  określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji
o dochodach gospodarstwa domowego; 

5)  zmieniająca  Uchwałę  Nr  VI/16/2019  Rady  Gminy  Zielonki  z  dnia  28  marca  2019  r.
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę
Zielonki oraz określenia granic obwodów tych szkół od dnia 1 września 2019 r.; 

6)  zmieniająca  Uchwałę  Nr  VI/15/2019  Rady  Gminy  Zielonki  z  dnia  28  marca  2019  r.
w sprawie ustalenia  sieci  publicznych przedszkoli  i  oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych prowadzonych przez gminę Zielonki; 

7) nadania nazwy ulicy w miejscowości Pękowice; 

8) rozpatrzenia wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej w Zielonkach; 

9)  przyjęcia Rezolucji dotyczącej planów budowy suchych zbiorników przeciwpowodziowych
na  terenie  gminy  Zielonki  przewidywanych  w  ramach  aktualizacji  Planów  Zarządzania
Ryzykiem  Powodziowym  oraz  przyjęcia  alternatywnych  rozwiązań  inwestycyjnych  w  tym
zakresie; 

10) zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 
Zielonki; 

11) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od
obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  nieruchomości  stanowiącej
mienie komunalne Gminy Zielonki, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 178, położonej
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w obrębie Bibic; 

12) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od
obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy  nieruchomości  stanowiącej
mienie komunalne Gminy Zielonki, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 281, położonej
w obrębie Bibice; 

13) udzielenia dotacji celowych dla Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy
Zielonki; 

14) udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Węgrzcach; 

15)  przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej
z  przeznaczeniem  na  pokrycie  kosztów  funkcjonowania  Komendy  Miejskiej  Państwowej
Straży Pożarnej w Krakowie; 

16) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021; 

17) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki. 

8. Informacja Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach nt. Oceny Zaso-
bów Pomocy Społecznej za rok 2020 dla gminy Zielonki.

9. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

11. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku zarządził
głosowanie nad jego przyjęciem.

Głosowano w sprawie
Ustalenie porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Aneta Szablowska
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad 3. Przyjęcie protokołów XXVI i XXVII sesji.

Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XXVI sesji, wobec braku
uwag zarządził głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XXVI sesji z 25 marca 2021 r.
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Aneta Szablowska
Protokół XXVI sesji został przyjęty jednogłośnie i otrzymał numer XXVI/21.
Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XXVII sesji.

Radny P. Podleśny zgłosił uwagę, na stronie 15 w jego wypowiedzi została wpisana nazwa ulicy 
„Leśna”, a powinna być „Łąkowa”.
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Przewodniczący M.Golanko spytał, czy są inne uwagi do projektu protokołu, wobec ich braku 
zarządził głosowanie nad projektem protokołu wraz ze zgłoszoną omyłką w druku.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XXVII sesji z 29 kwietnia 2021 r. wraz z uwagą zgłoszoną przez radnego      
P. Podleśnego
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (3) Piotr Calik, Renata Kosno, Aneta Szablowska
Protokół XXVII sesji został przyjęty jednogłośnie i otrzymał numer XXVII/21.

Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji
z okresu międzysesyjnego.

1.  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  T.  Łysek  –  sprawozdanie  z  posiedzenia  w  dn.
15.06.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzeń
w dn. 26.05, 16.06.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

3. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik -
sprawozdanie z posiedzeń w dn. 10.05, 21.05, 7.06, 14.06.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka
- sprawozdanie z posiedzeń w dn. 24.05, 15.06.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

5.  Przewodniczący Komisji  Oświaty i  Polityki  Społecznej  K.  Lepiarczyk -  sprawozdanie
z  posiedzeń w dn. 20.05, 10.06.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzeń
w dn. 21.05, 11.06.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft -  sprawozdanie z posiedzeń w dn. 27.05,
17.06.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

8. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Z. Kot - sprawozdanie z posiedzenia
w dn. 8.06.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

9. Przewodniczący Rady Gminy M. Golanko - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 27.05.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

Protokoły  z  posiedzeń  komisji  dostępne  na  stronie  internetowej  Biuletynu  Informacji  Publicznej
Urzędu Gminy Zielonki.

Ad 5. Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy Zielonki za rok 2020”.
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W tym punkcie Wójt zaprezentował przedmiotowy raport, będący podsumowaniem działalności
organu  wykonawczego  w  roku  poprzednim.  Wyświetlana  była  na  ekranie  prezentacja,  która
stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad 6. Debata nad „Raportem o stanie Gminy Zielonki za rok 2020”.

Przewodniczący  M.  Golanko poinformował,  że  w debacie  nad raportem mogą zabierać  głos
mieszkańcy gminy, jednak żaden z nich się nie zgłosił, po czym otworzył debatę. Radni pytali
o  niewykorzystane  środki  finansowe,  uchwalonego  w  ubiegłym  roku  Lokalnego  Programu
Osłonowego na kwotę 240 tys. zł  dla osób, które przeprowadzą zmianę systemu ogrzewania
z  opartego  na  paliwie  stałym  na  system  gazowy.  Z  informacji  wójta  wynika,  że  w  ramach
programu zostało wykonanych 7 inwentaryzacji, program jest dedykowany dla kilkunastu rodzin,
pandemia  utrudnia  jego  realizację.  Dyrektor  GOPS  M.  Rajska  uzupełniła,  że  program  jest
w trakcie  realizacji,  a  niewykorzystane jeszcze  pozostałe  środki  zostały  przeniesione na  rok
2021.  Radni  podkreślili,  że  z  raportu  wprost  wynika,  że  bardzo  efektywnie  gmina  realizuje
inwestycje, na które ma bezpośredni wpływ. Na przykładzie inwestycji drogowych i kubaturowych
tj.  powyżej 95%. Raport wskazuje jak trudna jest współpraca z samorządem powiatowym, na
który gmina wpływu nie ma. Raport zwraca uwagę na demografię, bardzo szybko rozwijającą się
część sołect, dot. to Bibic i Zielonek. W badanym 2020 roku w gminie na 5 placówek szkolnych,
w  szkole  w  Bibicach  uczy  się  45%  uczniów  spośród  wszystkich  w  gminie.  W  przedszkolu
w Bibicach i Węgrzcach jest 53% z wszystkich przedszkolaków w gminie. Raport pokazuje przed
jakim wyzwaniem stoi gmina tj. budowa kolejnej placówki oświatowej dla pd.-wsch. okręgu. Jest
również  znakomitym materiałem do  działań  strategicznych  i  predykcji  celów krótko-  i  długo-
terminowych.  Wójt  potwierdził,  że  przybywa  mieszkańców,  od  września  rusza  siedem  klas
pierwszych, co powoduje, że rozbudowana szkoła w Bibicach w roku 2019 stała się już nie-
wystarczająca. Zwiększa się oferta przedszkoli niepublicznych, w których ponad 900 dzieci może
skorzystać  z  oferty  edukacyjnej,  a  finansowanie  jest  podobne  jak  przedszkoli  publicznych.
Podkreślił wójt, że oświata zawsze była i będzie traktowana priorytetowo. Radni zwracali również
uwagę  na  dynamikę  rozwoju  sieci  wodno-kanalizacyjnej  i  ryzyk  awarii  z  tym  związanych,
zwłaszcza w dużych skupiskach występujących w Bibicach i Zielonkach. Dyskutowali radni nad
wydolnością systemu zagospodarowania odpadów i efektami wprowadzanych zmian. 

Ad 7. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zielonki wotum zaufania;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej – 5 głosów „za”,
0 gło  sów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia Wójtowi Gminy Zielonki wotum zaufania
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (18) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Krzysztof Lepiarczyk, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Anna Leginowicz
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NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXVIII/30/2021)

2)  uchwała w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zielonki za 2020
rok oraz zatwierdzenia sprawozdania Wójta Gminy Zielonki z wykonania budżetu za 2020
rok;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia   Komisji Rewizyjnej – 5 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.   Skład Orzekający Kolegium Regionalnej Izby  
Obrachunkowej  w     Krakowie  Uchwałą  Nr  S.O.VI-423.9.2021  z     dnia  12.04.2021     r.  pozytywnie  
zaopiniował  sprawozdanie  z     wykonania  budżetu za 2020 rok oraz informację  o     stanie  mienia  
komunalnego.

Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zielonki za 2020 rok oraz zatwierdzenia spra-
wozdania Wójta Gminy Zielonki z wykonania budżetu za 2020 rok
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXVIII/31/2021)

3) uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Zielonki absolutorium za 2020 rok;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia   Komisji Rewizyjnej – 5 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.   Skład Orzekający Kolegium Regionalnej Izby  
Obrachunkowej  w Krakowie Uchwałą Nr  S  .  O.VI-424  .15.20  2  1   z  dnia    1.06.  202  1   r.  zaopiniował  
pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zielonki o udzielenie absolutorium Wójtowi
Gminy Zielonki za 2020 rok 

Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
udzielenia Wójtowi Gminy Zielonki absolutorium za 2020 rok
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
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NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXVIII/32/2021)

Przewodniczący M. Golanko ogłosił 10 min. przerwy.

4)  uchwała w sprawie  określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 
     oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia   Komisji Oświaty i Polityki Społecz-  
nej – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Dyrektor GOPS M. Rajska omówiła projekt uchwały.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o docho-
dach gospodarstwa domowego
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXVIII/33/2021)

5) zmieniająca Uchwałę Nr VI/16/2019 Rady Gminy Zielonki z dnia 28 marca 2019 r. w spra-
wie ustalenia planu sieci publicznych szkół  podstawowych prowadzonych przez gminę
Zielonki oraz określenia granic obwodów tych szkół od dnia 1 września 2019 r.;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia   Komisji Oświaty i Polityki Społecz-  
nej – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Dyrektor GZEAS A. Soblik omówiła projekt uchwały.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr VI/16/2019 Rady Gminy Zielonki z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 
ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę Zielonki oraz 
określenia granic obwodów tych szkół od dnia 1 września 2019 r.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXVIII/34/2021)

6



6)  zmieniająca  Uchwałę  Nr  VI/15/2019  Rady  Gminy  Zielonki  z dnia  28 marca  2019 r.
w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych prowadzonych przez gminę Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia   Komisji Oświaty i Polityki Społecz-  
nej – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.

Dyrektor GZEAS A. Soblik omówiła projekt uchwały.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr VI/15/2019 Rady Gminy Zielonki z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 
ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
prowadzonych przez gminę Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXVIII/35/2021)

7) uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Pękowice;

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia   Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych   
-  3 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”,   jednogłośnie pozytywna opinia   Komisji  
Skarg, Wniosków i Petycji - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 
wyczerpująco omówiła projekt uchwały Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
nadania nazwy ulicy w miejscowości Pękowice
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (17) Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, 
Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, 
Lucyna Zielińska, Marta Żylska PRZECIW (1) Marzena Gadzik - Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Krzyworzeka
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXVIII/36/2021)

8) uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej w Zie-
    lonkach;
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Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia   Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych   
-    3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”, nierozstrzygająca   opinia   Komisji   
Skarg, Wniosków i Petycji – 1 głos „za”, 1 głos „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”.

Radni w dyskusji zastanawiali się nad kwestią odmiennego podejścia do zagadnienia nadania
nazewnictwa ulic. Wójt zwrócił uwagę, że rozstrzygającą kwestią jest gęstość zabudowy i liczba
adresów. W przypadku inwestycji w Zielonkach jest do nadania kilka numerów, które mogą mieć
nadane numery od ul. Galicyjskiej, bez nadawania nazwy nowej ulicy.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej w Zielonkach
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (6) Mirosław Golanko, Zofia Kot, Joanna Kwaśny, Krzysztof Lepiarczyk, Krzysztof Olawski, 
Marta Żylska
PRZECIW (5) Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta
Szablowska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) Marzena Gadzik - Wójcik, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, 
Anna Leginowicz, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Romana Toft, Lucyna Zielińska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXVIII/37/2021)

9) uchwała w sprawie przyjęcia Rezolucji dotyczącej planów budowy suchych zbiorników
przeciwpowodziowych na terenie gminy Zielonki przewidywanych w ramach aktualizacji
Planów  Zarządzania  Ryzykiem  Powodziowym  oraz  przyjęcia  alternatywnych  rozwiązań
inwestycyjnych w tym zakresie;

Przewodniczący  M.  Golanko:  jednogłośnie    pozytywna  opinia    Komisji  Ochrony  Środowiska,  
Niskiej Emisji i Odpadów – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,
jednogłośnie    pozytywna  opinia    Komisji  Infrastruktury  Liniowej  –  5  głosów  „za”,  0  głosów  
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,    pozytywna opinia    Komisji Planowania i Rozwoju - 3  
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”

Wójt  omówił  projekt  uchwały,  inicjatywę  wyrażającą  brak  zgody  dla  zaproponowanej  wersji
zbiorników  przeciwpowodziowych Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie (dalej:
Wody Polskie) w ramach trwających konsultacji społecznych tj. aktualizacji Planów Zarządzania
Ryzykiem Powodziowym (aPZRP).  Dotyczy  to budowy zbiorników na cieku Prądnik  w Pęko-
wicach, na cieku Garliczka w Garlicy Murowanej i na cieku Sudół Dominikański w Węgrzcach,
które są społecznie i ekonomicznie nie do przyjęcia. Rezolucja wzywa jednocześnie do zamiany
przedmiotu konsultacji proponując alternatywne rozwiązania w postaci mniejszych zbiorników na
tych  obszarach  ograniczonych tylko  do  terenów rolnych,  zielonych  i  niezabudowanych.  Roz-
wiązanie kompromisowe, społecznie i ekonomicznie bardziej akceptowalne. Jest odpowiedzią na
cykliczne zdarzenia zalewania mieszkańców. Radni zwracali uwagę, że w dalszym ciągu kon-
sultowane  są  duże  zbiorniki  rządowe  i  zachęcali  do  wysyłania  wniosków  negatywnie  je
opiniujących.  Zachęcali  również  do  brania  udziału  w  konsultacjach  po  zamianie  przedmiotu
konsultacji  przez  Ministerstwo  Infrastruktury.  Wójt  poinformował,  że  termin  konsultacji  został
wydłużony do 22 września br. Radni zastanawiali się nad formułą samej rezolucji, na ile opinia,
czy stanowisko rady gminy jest wystarczająco ważnym aktem prawnym i czy nie zostanie np.
uchylona przez organ nadzoru. Wówczas gmina zostałaby pozbawiona wpływu na konsultacje
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Wód  Polskich.  Radni  sugerowali  dopisanie  dodatkowych  organów  w  § 2  dot.  przekazania
uchwały tj. Zarządowi Dróg Wojewódzkich w Krakowie, Wojewodzie, Zarządowi Województwa
Małopolskiego, Sejmikowi Województwa Małopolskiego, argumentując odpowiednio. Radca pr.
P. Złotnik powiedział, że rezolucja jest manifestacją poglądów. Zadanie wykonania zbiorników nie
należy do kompetencji rady gminy, ale rada może zajmować stanowisko, gdzie taki zbiornik ma
być zlokalizowany, skoro ma być na terenie gminy usytuowany, temu służy ta rezolucja. Uchwała
podlega  nadzorowi  wojewody,  ale  w  kategoriach  formalnoprawnych.  Uchylenie  jej  nie  jest
możliwe  ze  względu  na  treść  poglądów,  które  tam  zostały  przedstawione.  Trudno  tłumić
wyrażanie  poglądów  organów  gminy,  jeśli  dotyczą  społeczności  lokalnej.  Wójt wprowadził
autopoprawkę polegającą na dodaniu w § 2 ust. 2 projektu uchwały pkt 5) Sejmik Województwa
Małopolskiego oraz pkt 6) Zarząd Województwa Małopolskiego.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rezolucji dotyczącej planów budowy 
suchych zbiorników przeciwpowodziowych na terenie gminy Zielonki przewidywanych w ramach 
aktualizacji Planów Zarządzania Ryzykiem Powodziowym oraz przyjęcia alternatywnych roz-
wiązań inwestycyjnych w tym zakresie poprzez dodanie w paragrafie 2 ustęp 2 punktów nr 5 - 
Sejmik Województwa Małopolskiego i 6 - Zarząd Województwa Małopolskiego
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką
Głosowano w sprawie:
przyjęcia Rezolucji dotyczącej planów budowy suchych zbiorników przeciwpowodziowych na 
terenie gminy Zielonki przewidywanych w ramach aktualizacji Planów Zarządzania Ryzykiem 
Powodziowym oraz przyjęcia alternatywnych rozwiązań inwestycyjnych w tym zakresie wraz z 
autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXVIII/38/2021)

10) uchwała w sprawie zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania  
       Przestrzennego Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie    pozytywna opinia    Komisji Planowania i Rozwoju - 4  
głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
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Kierownik Budownictwa i Urbanistyki B. Lipień-Łysek omówiła projekt uchwały.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Zielonki;. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXVIII/39/2021)

11)  uchwała w sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony
oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy
nieruchomości  stanowiącej  mienie komunalne Gminy Zielonki,  oznaczonej  jako działka
ewidencyjna nr 178, położonej w obrębie Bibice;

Przewodniczący M. Golanko:    pozytywna opinia    Komisji Planowania i Rozwoju - 4 głosy „za”, 0  
głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, jednogłośnie   pozytywna opinia   Komisji Budżetowej -  
5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały.

Radni pytali o odpłatność za dzierżawę. W odpowiedzi Wójt powiedział, że to symboliczna kwota.
Padła informacja od radnego T. Łyska, sołtysa Bibic, że jest to kwota 1 zł za ar.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie komunalne 
Gminy Zielonki, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 178, położonej w obrębie Bibice
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (16) Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, 
Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 
Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marzena Gadzik - Wójcik, Piotr Podleśny
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Krzyworzeka
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXVIII/40/2021)

12)  uchwała w sprawie  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony
oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy  dzierżawy
nieruchomości  stanowiącej  mienie komunalne Gminy Zielonki,  oznaczonej  jako działka
ewidencyjna nr 281, położonej w obrębie Bibice;

10



Przewodniczący M. Golanko:    pozytywna opinia    Komisji Planowania i Rozwoju - 3 głosy „za”, 0  
głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”, jednogłośnie   pozytywna opinia   Komisji Budżetowej  
- 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie komunalne 
Gminy Zielonki, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 281, położonej w obrębie Bibice
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (16) Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, 
Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, 
Krzysztof Olawski, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, 
Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marzena Gadzik - Wójcik, Ryszard Krawczyk, Piotr Podleśny
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXVIII/41/2021)

13) uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowych dla Jednostek Ochotniczych Straży  
       Pożarnych z terenu gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia   Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”,  
0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”,  jednogłośnie    pozytywna  opinia    Komisji  
Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów  – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów
„wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia dotacji celowych dla Jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy 
Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXVIII/42/2021)

14) uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Węg-
       rzcach;
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Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia   Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”,  
0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”,  jednogłośnie    pozytywna  opinia    Komisji  
Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów  – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów
„wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały.

Radna M. Listos, jako Sołtys Sołectwa Węgrzce zwróciła się do wszystkich radnych o poparcie
inicjatywy  w  zakupie  pojazdu,  by  można  było  skutecznie  realizować  interwencje,  dodała,  że
w jednostce znajduje się bardzo wysłużony star z 1989 roku.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Węgrzcach
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXVIII/43/2021)

15)  uchwała  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  na  Fundusz  Wsparcia
Państwowej  Straży  Pożarnej  z  przeznaczeniem  na  pokrycie  kosztów  funkcjonowania
Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Krakowie;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie   pozytywna opinia   Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”,  
0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”,  jednogłośnie    pozytywna  opinia    Komisji  
Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów  – 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów
„wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej z przez-
naczeniem na pokrycie kosztów funkcjonowania Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej 
w Krakowie
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz 
- Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXVIII/44/2021)
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16) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na rok 2021;

Przewodniczący M.  Golanko:    pozytywna opinia    Komisji  Budżetowej  -  4  głosy  „za”,  0  głosów  
„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały.

Wiceprzewodnicząca M.  Gadzik-Wójcik zapytała  o  powód przesunięcia  środków finansowych
zadania projekt i budowa biblioteki w kwocie 280 tys. zł na rok następny. Pytanie w kontekście
konieczności  uzyskania decyzji  pozwolenia na budowę w roku bieżącym, by mieć możliwość
starania się o dofinansowanie inwestycji z Ministerstwa Dziedzictwa i Kultury. W odpowiedzi Wójt
udzielił informacji, że w budżecie są zabezpieczone środki finansowe w kwocie 400 tys. zł łącznie
na projekt  oraz  pozwolenie  na budowę.  Z początkiem sierpnia  nastąpi  zamknięcie  koncepcji
wstępnej  i  po tym przygotowywana jest  dokumentacja  do  pozwolenia  na   budowę.  Wniosek
o pozwolenie na budowę będzie składany w okolicach listopada br, a na przełomie roku dopiero
projekt,  stąd przesunięcie  w budżecie.  Radny T.  Łysek odniósł  się  do niezależnej  od gminy
inwestycji tj. zdjęcie inwestycji budowy ronda w Bibicach, gdzie gmina wywiązała się z ustaleń
i  przygotowała finansowanie w kwocie  900 tys.  zł,  natomiast  po stronie powiatu tego finan-
sowania nie ma ze względu na procedowane pozwolenie na budowę. Należy się mieszkańcom
wyjaśnienie, że gmina nadal będzie próbować procedować tę inwestycję na przyszły rok. Wójt
potwierdził,  że  obciążenie  ruchowe  tego  rejonu  jest  gigantyczne,  co  potwierdza  przykład
zamknięcia  ul.  Na Czekaj  na  jeden dzień  asfaltowania,  natychmiast  zrobił  się  paraliż  komu-
nikacyjny i korek do centrum Bibic, żeby się dostać do drogi krajowej.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na rok 2021
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (15) Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 
Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Dariusz Dragosz, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXVIII/45/2021)

17) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

Przewodniczący M. Golanko:   pozytywna opinia   Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów   
„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”

Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały.
Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (15) Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard 
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta 
Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Dariusz Dragosz, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska
NIEOBECNI (2) Piotr Calik, Renata Kosno
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXVIII/46/2021)

Ad  8.  Informacja  Dyrektora  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Zielonkach  nt.
Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2020 dla gminy Zielonki.

Dyrektor M. Rajska przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Radni
pytali o akcję „Wspieraj seniora”, czy gmina otrzymuje pieniądze zewnętrzne, co jest realizowane
w ramach kosztów. W odpowiedzi otrzymali informację, że są to środki z Ministerstwa Rodziny
i Polityki Społecznej. Radni pytali jak będzie wyglądała sytuacja etatowa pracowników GOPS,
którzy realizowali zadania zlecone 300+, 500+, kiedy ZUS zacznie je realizować. Jak również, co
za tym idzie, jak będzie wyglądała pomoc beneficjentom tych programów w korzystaniu z usług
internetowych,  logujących się  samodzielnie na stronach ZUS-u,  którzy nie mają umiejętności
cyfrowych  i  odpowiedniego  sprzętu.  Wiceprzewodnicząca  M.  Gadzik-Wójcik  zawnioskowała
o  rozważenie  możliwości  zorganizowania  punktu  obsługi  do  pomocy  osobom  jak  wyżej.
W odpowiedzi uzyskali informację, że były zgłaszane propozycje by w każdym oddziale ZUS-u
miało być wyznaczone stanowisko do złożenia takiego wniosku. Nie następuje to przez stronę
ZUS-u tylko nadal przez bank, przez program Emp@tia z wykorzystaniem profilu zaufanego.
Polska Federacja Pracowników Służb Społecznych kierowała do Ministerstwa apele, że liczba
oddziałów  ZUS  jest  zdecydowanie  mniejsza,  niż  liczba  oddziałów  GOPS  i  pomoc  będzie
niezbędna. Dyrektor nie ma wiedzy, czy będzie można utworzyć takie stanowisko z przyczyn
formalnych, to pozostaje do rozważenia. Zapewniła, że każdy potrzebujący, kiedy przyjdzie do
GOPS-u pomoc uzyska. Radni pytali o realizację programu Miejsce Rodzinne w Zielonkach, czy
jest wypełnienie w programie i komplet dzieci, czy program jeszcze trwa, czy jest już prowadzona
ewaluacja. Dyrektor odpowiedziała, że do końca roku została przedłużona realizacja projektu.
Zapisanych jest w projekcie ok  60-70 dzieci, frekwencja nie jest duża, ale kiedy ruszą kolejne
zadania, frekwencja się poprawi. Radni pytali,  czy GOPS współpracuje z Parafialnym Caritas
w Bibicach w zakresie programu żywieniowego, gdzie rozdawana jest mieszkańcom żywność za
kwotę 30-36 tys. zł  miesięcznie. W odpowiedzi  Dyrektor powiedziała,  że ma wiedzę, że taka
pomoc jest udzielana, ale nie ma współpracy instytucjonalnej. Radni pytali o opiekę wyręczającą,
czy może być realizowana w domu osoby niesamodzielnej.  Dyrektor  powiedziała,  że nie ma
możliwości  prowadzenia  opieki  wytchnieniowej  w  domu  osoby  zależnej,  jedynie  w  siedzibie
fundacji  przez okres 14 dni z rehabilitacją i wyżywieniem, raz w roku, przez okres trzech lat.
Fundacja ArmadaClinic  uzyskała na realizację tego zadania dofinansowanie ze środków unij-
nych. 

Ad 9. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 30 
kwietnia do 17 czerwca 2021 roku.

1. 6 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z Komendantem Komisariatu Policji w Zielonkach
podinsp. Andrzejem Kowalskim. Dyskutowano nt. spraw organizacyjnych.

2. 7 maja br. odbyło się podpisanie umowy na dofinansowanie realizacji II  etapu projektu
„Ograniczenie niskiej  emisji  w gminie Zielonki”  w latach 2021-2022 z Wicemarszałkiem
Województwa  Małopolskiego  Panem  Łukaszem  Smółką  oraz  Przewodniczącym  Rady
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Gminy  Zielonki  Panem  Mirosławem  Golanko.  Podczas  spotkania,  omawiano  temat
przebudowy drogi  wojewódzkiej  nr  794  w  zakresie  zjazdu do  będącej  na  ukończeniu
budowy nowej szkoły i przedszkola w Przybysławicach; rozmawiano o budowie II, tzw.
północnego,  odcinka Trasy Wolbromskiej  (zachodniej  obwodnicy Zielonek)  – od węzła
z Północną Obwodnicą Krakowa w Zielonkach do Trojanowic, który ma umożliwić wjazd
na POK z terenów położonych na północ od Krakowa, nie powodując konieczności wjazdu
do miasta Krakowa i jednocześnie odciążając centrum miejscowości Zielonki z wzmożo-
nego  ruchu  tranzytowego;  poruszono  temat  planowanych  zbiorników  przeciwpowo-
dziowych na rzece Prądnik oraz kwestie aglomeracyjnych połączeń komunikacyjnych.

3. 10 maja br.  uczestniczyłem w  Forum Wójtów,  Burmistrzów i  Prezydentów Małopolski.
Tematem  spotkania  była  prezentacja  oferty  wsparcia  małopolskich  szkół  i  organów
prowadzących  projekt  HUMINE  Małopolskie  Laboratorium  Dydaktyki  Cyfrowej oraz
poprawa  wskaźników  zadłużenia  samorządów  poprzez  nowoczesne  formy  realizacji
inwestycji przez JST. 

4. 10 maja br. odbyło się Posiedzenie Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych. 

5. 10 maja br.  Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  Pani  Małgorzata  Fordymacka
uczestniczyła  w  spotkaniu  zorganizowanym przez  gminę  Wielka  Wieś  dot.  konsultacji
społecznych  aktualizacji  planów  zarządzania  ryzykiem  powodziowym.  Na  spotkaniu
zaprezentowane  zostało  wstępne  opracowanie  będące  alternatywą  do  opracowanego
przez Wody Polskie zbiornika W_GZW_978 w Prądniku Korzkiewskim.

6. 10 maja br.  zostały  przyznane zawodnikom i  trenerom Nagrody i  Stypendia Sportowe
Gminy Zielonki za osiągnięcia sportowe w 2020 roku. Łączna kwota przyznanych w 2021
roku nagród i stypendiów to 91.020,00 zł. Spośród złożonych 34 wniosków przyznano 23
stypendia  sportowe i  5  nagród sportowych w tym 1 nagrodę sportową dla  trenera.  W
związku z trwającym na obszarze Rzeczpospolitej Polskiej stanem pandemii COVID-19
niestety  nie  było  możliwości  zorganizowania  uroczystego  spotkania  i  osobistego
wręczenia nagród i stypendiów sportowych nagrodzonym sportowcom. Dyplomy okolicz-
nościowe przekazano sportowcom za pośrednictwem Poczty Polskiej.

7. 11 maja br. uczestniczyłem w zdalnym spotkaniu z Panem Wojciechem Serednickim –
Pełnomocnikiem Wojewody Małopolskiego do spraw zabezpieczenia intensywnej terapii
w województwie małopolskim. 

8. 12 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem Stowarzyszenia Metropolia Kra-
kowska Panem Danielem Wrzoszczykiem. Dyskutowano nt.   projektu „Inicjatywa 600”,
który  ma  na  celu  większą  integrację  działań  antysmogowych  w  obszarze  Metropolii
Krakowskiej. 

9. 12-13 maja br. odbył się  Kongres Perły Samorządu - Ranking Perły Samorządu 2021.
Gmina Zielonki otrzymała wyróżnienie w kategorii  gmina wiejska powyżej 5 tys. miesz-
kańców, a wójt gminy Zielonki Bogusław Król wyróżnienie jako włodarz gminy wiejskiej
powyżej 5 tysięcy mieszkańców.

10. 14 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z audytorem energetycznym dotyczącym kosztów
energii elektrycznej pobieranej przez gminę Zielonki. 

11. 14 maja br. wydano 101 zbiorników na deszczówkę w ramach programu ekologicznego
„Jestem eko! Łapię deszcz”.

12. 14 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrekcją szkoły i przedszkola z Zielonek i Bibic.
Omawiano sprawy organizacyjne jednostek. 

13. 18 maja br.  uczestniczyłem w  Forum Wójtów,  Burmistrzów i  Prezydentów Małopolski.
Tematem spotkania była reforma planowania przestrzennego oraz instrumenty wspierania
mieszkalnictwa w JST. 

14. 20 maja br. odbyło się Posiedzenie Komisji Oświaty i Polityki Społecznej. 

15. 21  maja  br.  uczestniczyłem  w  debacie  samorządowej  organizowanej  przez  Dziennik
Polski i Gazetę Krakowską. Z przedstawicielami gmin i powiatów małopolski dyskutowano
nt.  „Jak  małopolska  wychodzi  z  pandemii.  Jak  przywrócić  normalność  i  odeprzeć
ewentualną czwartą falę?”.
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16. 21 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Łukaszem Rudzkim Prezesem PUK
w Zielonkach  oraz  pracownikami  UGZ  nt.  zakupu  wozu  WUKO dla  Przedsiębiorstwa
Usług Komunalnych. 

17. 21 maja br. wydano 130 zbiorników na deszczówkę w ramach programu ekologicznego
„Jestem eko! Łapię deszcz”.

18. 24 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z szefami Gmin zorganizowanym przez Urząd
Gminy Kocmyrzów-Luborzyca w sprawie podpisania aneksu do programu klaster energii. 

19. 24 maja br. Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w spotkaniu on-line z Panem
Łukaszem Kmitą Wojewodą Małopolskim nt. projektu Samorząd 3.0 – Rozwój bez barier
oraz realizowanych i planowanych programów rządowych dedykowanych samorządom. 

20. 25 maja br. uczestniczyłem w posiedzeniu Nadzwyczajnego Walnego Zebrania Członków
Stowarzyszenia  Metropolia  Krakowska.  Dyskutowano nt.  projektu  Eko Team;  realizacji
przedsięwzięcia „Inicjatywa 600”; oraz wyników konsultacji „Koncepcji organizacji systemu
transportu zbiorowego Metropolii Krakowskiej do 2023 r.”

21. 25 maja br. uczestniczyłem w posiedzeniu  Komisji Doraźnej SMK ds. Poprawy Jakości
Powietrza. Tematem spotkania było roczne sprawozdanie z realizacji projektu Eko Team;
„Inicjatywa 600” oraz współpraca z WFOŚiGW w Krakowie w zakresie realizacji programu
„Czyste Powietrze”. 

22. 25 maja br. odbyła się konsultacja raportu z Radnymi Gminy Zielonki z uwag wniesionych
w ramach konsultacji społecznych projektu Strategii Rozwoju Gminy Zielonki na lata 2021-
2030. 

23. 25 maja br.  odbyła się 10 rocznica śmierci  Marka Nawary – pierwszego Wójta gminy
Zielonki,  posła  na  Sejm  RP  i  pierwszego  marszałka  Małopolski,  współtwórcy  nowo-
czesnego samorządu terytorialnego w Polsce. Na zawsze pozostanie w naszej pamięci. 

24. 27 maja br. odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji Rady Gminy Zielonki. 

25. 27 maja br.  Z-ca Wójta  Pan Arnold  Kuźniarski  uczestniczył  w  posiedzeniu  Parlamen-
tarnego Zespołu ds. Związków Metropolitarnych. Podczas spotkania dyskutowano o ob-
szarze metropolitarnym Krakowa, jak również o metropoliach w całym kraju. 

26. 27 maja br. odbyła się kolejna rozprawa sądowa dot. zasiedzenia części ul. dr. Feliksa
Grochowalskiego w Zielonkach. 

27. 27 maja br. odbyło się Posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

28. 28 maja br. uczestniczyłem w spotkaniu z Panem Arkadiuszem Wrzoszczykiem Wices-
tarostą Powiatu Krakowskiego. Dyskutowano nt. współpracy gminy Zielonki z powiatem. 

29. 30 maja br. odbyło się wmurowanie kamienia węgielnego na budowie remizy Ochotniczej
Straży  Pożarnej  w Bosutowie,  gospodarzami  uroczystości  było  OSP Bosutów.  W uro-
czystości  wzięli  udział  m.in.  minister  infrastruktury  Andrzej  Adamczyk,  wicemarszałek
województwa małopolskiego Łukasz Smółka,  starosta Powiatu  Krakowskiego Wojciech
Pałka,  przewodniczący  Rady  Powiatu  Krakowskiego  Piotr  Goraj  oraz  Radni  Gminy
Zielonki. 

30. 31  maja  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  przedstawicielami  Klubu  Sportowego  TS
Węgrzce. Dyskutowano nt. sposób użytkowania hali łukowej TS Węgrzce. 

31. 1 czerwca br.  uczestniczyłem w wideokonferencji  z  Panem Danielem Wrzoszczykiem
Dyrektorem  Stowarzyszenia  Metropolia  Krakowska.  Tematem  spotkania  było  Poro-
zumienie ws. ustalania zasad planowania, organizowania i finansowania zintegrowanego
publicznego transportu zbiorowego w Obszarze Metropolii Krakowskiej.

32. 1 czerwca br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami firmy Gulermak. Spotkanie
dot. realizacji S52 (POK) w zakresie korzystania z ul. Bankowej w czasie trwania budowy. 

33. 2 czerwca br.  udzieliłem wywiadu do  kwartalnego Magazynu Metropolitarnego Stowa-
rzyszenia Metropolia Krakowska. Tematem wywiadu był rozwój bazy oświatowej w Gminie
Zielonki.  

34. 8 czerwca br.  Z-ca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w wideokonferencji  zor-
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ganizowanej przez Wojewodę Małopolskiego Pana Łukasza Kmitę. Tematem spotkania
była promocja szczepień przeciwko COVID-19.

35. 8 czerwca br.  uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami firmy Kartel dot. wydłu-
żenia terminu realizacji budowy szkoły w Przybysławicach. Ustalono termin 31 lipca br.

36. 9  czerwca  br.  uczestniczyłem  w  Zgromadzeniu  Ogólnym  Związku  Gmin  Jurajskich.
Tematem spotkania było sprawozdanie z prac Zarządu ZGJ za 2020 rok; opinia Komisji
Rewizyjnej  z wykonania budżetu ZGJ za 2020 rok; udzielenie absolutorium Zarządowi
ZGJ za okres sprawozdawczy oraz sprawy bieżące. 

37. 9 czerwca br. wydano 37 zbiorników na deszczówkę w ramach programu ekologicznego
„Jestem eko! Łapię deszcz”.

38. 10  czerwca  br.  odbyły  się  konsultacje  społeczne  dot.  II  aktualizacji  planów  gospo-
darowania wodami (IIaPGW). 

39. 10  czerwca  br.  wręczyłem  medale  z  okazji  50-lecia  pożycia  małżeńskiego  29  parom
z gminy Zielonki. 

40. 11  czerwca  br.  uczestniczyłem  w  spotkaniu  z  przedstawicielami  firmy  Kartel  dot.
wydłużenia terminu realizacji budowy szkoły w Przybysławicach. Dyskutowano na temat
kosztorysów robót uzupełniających i dodatkowych.

41.14 czerwca br.  odbyło  się  spotkanie  informacyjne on-line dla  mieszkańców dotyczące
planowanych  suchych  zbiorników  przeciwpowodziowych  na  terenie  gminy  Zielonki
(w miejscowościach Zielonki-Pękowice-Trojanowice, Garlica Murowana, Węgrzce).

42.W okresie sprawozdawczym opracowany został raport o stanie gminy i przesłany do Rady
Gminy.

Dodatkowe informacje:

1) 5 maja br. ogłoszony został otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych Gminy
Zielonki  pn.  „Dofinansowanie wkładu własnego do  projektów finansowanych ze źródeł
pozagminnych  –  edycja  2021”.  Oferty  mogą  być  składane  do  wyczerpania  środków
finansowych: I nabór do dnia 28 maja 2021 r.,  II  nabór do 28 czerwca 2021 r. Środki
finansowe przeznaczone na realizację zadań w ramach konkursu wynoszą 40.000,00 zł.

2) 18 maja br.  ogłoszony został  otwarty  konkurs  na realizację  zadań publicznych Gminy
Zielonki z zakresu ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego.
Oferty  mogą  być  składane  do  wyczerpania  środków  finansowych,  w  terminie  do  23
czerwca  2021  r.  Środki  finansowe  przeznaczone  na  realizację  zadania  w  ramach
konkursu wynoszą 40.000,00 zł.

3) Projekt Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach pn. „Przemoc - bądź świa-
domy nie zielony – edycja II” przygotowany w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie
jednostek  samorządu  terytorialnego  w  tworzeniu  systemu  przeciwdziałania  przemocy
w rodzinie” - edycja 2021 uzyskał dofinansowanie z Ministerstwa Rodziny i Polityki Spo-
łecznej w wysokości 33.200,00 zł. W kwietniu 2021 roku został złożony przez Gminny
Ośrodek Pomocy Społecznej w Zielonkach wniosek o dofinansowanie projektu w otwar-
tym konkursie ofert ogłoszonym przez Ministra Rodziny i Polityki Społecznej w ramach
ww. programu osłonowego. 

Podjęto zarządzenia: 

1) ZARZĄDZENIE  NR 90/2021  WÓJTA  GMINY ZIELONKI  Z  DNIA  30  KWIETNIA  2021
ROKU  w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej
Gminy  Zielonki  na  rok  2021  w  związku  z  decyzjami  kierowników  jednostek  organi-
zacyjnych Gminy.

2)  ZARZĄDZENIE NR 91/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 MAJA 2021 ROKU
w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Gminy
Zielonki  pn.  „Dofinansowanie wkładu własnego do  projektów finansowanych ze źródeł
pozagminnych – edycja 2021”.
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3) ZARZĄDZENIE NR 92/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 5 MAJA 2021 ROKU
w sprawie: nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości składającej się z działki nr 17/5
położonej w obrębie Korzkiew, gmina Zielonki.

4) ZARZĄDZENIE NR 93/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 7 MAJA 2021 ROKU
w sprawie: nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonej w obrębie Pękowice,
gmina Zielonki, składającej się z działek ewidencyjnych nr 32/11 i nr 35/8.

5) ZARZĄDZENIE NR 94/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 MAJA 2021 ROKU
w  sprawie  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  komunalnej  Gminy  Zielonki,  położonej
w obrębie Zielonki, przeznaczonej do dzierżawy.

6) ZARZĄDZENIE NR 95/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z DNIA 10  MAJA 2021 roku
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021

7) ZARZĄDZENIE NR 96/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 MAJA 2021 ROKU
w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki na rok 2021, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021 oraz
zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji  rządowej  oraz innych zadań
zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2021 rok, w związku z Zarządzeniem Nr
95/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 10 maja 2021 roku

8) ZARZĄDZENIE NR 97/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 MAJA 2021 ROKU
w  sprawie  zmiany  Zarządzenia  nr  81/2021  z  dnia  12  kwietnia  2021  roku  w sprawie
przyjęcia Programu ekologicznego „Jestem eko! Łapię deszcz” realizowanego na terenie
gminy Zielonki

9) ZARZĄDZENIE NR 98/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 MAJA 2021 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkusza  organizacyjnego  pracy  Szkoły  Podstawowej  im.
Eugeniusza Kwiatkowskiego w Owczarach, dla której organem prowadzącym jest gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022

10) ZARZĄDZENIE NR 99/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 MAJA 2021 ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacyjnego pracy Szkoły Podstawowej im. Jerzego
Kukuczki w Korzkwi, dla której organem prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny
2021/2022

11) ZARZĄDZENIE NR 100/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 MAJA 2021 ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacyjnego pracy Szkoły Podstawowej im. Józefa
Piłsudskiego  w  Woli  Zachariaszowskiej,  dla  której  organem  prowadzącym  jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022

12) ZARZĄDZENIE NR 101/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 MAJA 2021 ROKU
w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki nieruchomości położonych w obrębie Grębynice,
gmina Zielonki, składających się z działek ewidencyjnych nr 4/5 i nr 4/7.

13) ZARZĄDZENIE NR 102/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 MAJA 2021 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkusza  organizacyjnego  pracy  Szkoły  Podstawowej  im.
Stanisława  Wyspiańskiego  w  Bibicach,  dla  której  organem  prowadzącym  jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022

14) ZARZĄDZENIE NR 103/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 MAJA 2021 ROKU
w sprawie zatwierdzenia arkusza organizacyjnego pracy Szkoły Podstawowej im. Jana
Pawła  II  w  Zielonkach,  dla  której  organem prowadzącym jest  gmina  Zielonki,  na  rok
szkolny 2021/2022

15) ZARZĄDZENIE NR 104/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 MAJA 2021 ROKU
w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021

16) ZARZĄDZENIE NR 105/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 18 MAJA 2021 ROKU
w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Gminy
Zielonki z zakresu ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego

17) ZARZĄDZENIE NR 106/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 MAJA 2021 ROKU
w sprawie zawarcia przedwstępnej umowy nieodpłatnego przekazania prawa własności
nieruchomości położonej w obrębie Zielonki, gmina Zielonki.

18) ZARZĄDZENIE NR 107/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 20 MAJA 2021 ROKU
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w  sprawie  zatwierdzenia  arkuszy  organizacyjnych  pracy  szkół,  dla  których  organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2020/2021

19) ZARZĄDZENIE NR 108/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 MAJA 2021 roku
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021

20) ZARZĄDZENIE NR 109/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 21 MAJA 2021 ROKU
w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki na rok 2021, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021 oraz
zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji  rządowej  oraz innych zadań
zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2021 rok, w związku z Zarządzeniem Nr
95/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 10 maja 2021 roku

21) ZARZĄDZENIE NR 110/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 MAJA 2021 ROKU
w  sprawie  zamiany  nieruchomości  komunalnej  Gminy  Zielonki  za  nieruchomość
stanowiącą własność osoby prawnej.

22) ZARZĄDZENIE NR 111/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 MAJA 2021 ROKU
w sprawie zatwierdzenia  arkusza organizacyjnego pracy  Samorządowego Przedszkola
w Zielonkach,  dla  którego organem prowadzącym jest  gmina Zielonki,  na rok  szkolny
2021/2022

23) ZARZĄDZENIE NR 112/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 MAJA 2021 ROKU
w sprawie zatwierdzenia  arkusza organizacyjnego pracy  Przedszkola  Samorządowego
w Węgrzcach  z  siedzibą  w  Bibicach,  dla  którego  organem  prowadzącym  jest  gmina
Zielonki, na rok szkolny 2021/2022

24) ZARZĄDZENIE Nr 113/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 28 MAJA 2021 ROKU
w sprawie sprawozdania z przebiegu i  wyników konsultacji  projektu „Strategii  Rozwoju
Gminy Zielonki na lata 2021-2030”.

25) ZARZĄDZENIE NR 114/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 MAJA 2021 ROKU
w  sprawie  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej  Gminy
Zielonki  na  rok  2021  w  związku  z  decyzjami  kierowników  jednostek  organizacyjnych
Gminy.

26) ZARZĄDZENIE NR 115/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 MAJA 2021 ROKU
w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach
do  realizacji  zadań  w  ramach  resortowego  Programu  Ministra  Rodziny  i  Polityki
Społecznej „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2021, finansowanych ze
środków Funduszu Solidarnościowego.

27) ZARZĄDZENIE NR 116/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 1  CZERWCA 2021
ROKU w sprawie zmiany zarządzenia Nr 105/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 18 maja
2021 r.

28) ZARZĄDZENIE NR 117/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 1  CZERWCA 2021
ROKU  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  rok  2020  Biblioteki
Publicznej w Zielonkach.

29) ZARZĄDZENIE NR 118/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 1  CZERWCA 2021
ROKU w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2020 Centrum Kultury,
Promocji i Rekreacji w Zielonkach.

30) ZARZĄDZENIE NR 119/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 2  CZERWCA 2021
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021

31) ZARZĄDZENIE NR 120/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 2  CZERWCA 2021
ROKU  w  sprawie  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej
Gminy Zielonki na rok 2021, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok
2021 oraz zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych
zadań zleconych na podstawie odrębnych ustaw na 2021 rok, w związku z  Zarządzeniem
Nr 95/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 10 maja 2021 roku.

32) ZARZĄDZENIE NR 121/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 2  CZERWCA 2021
ROKU  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej  w  obrębie
Brzozówka, gmina Zielonki.

33) ZARZĄDZENIE NR 122/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 2  CZERWCA 2021
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ROKU  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej  w  obrębie
Bibice, gmina Zielonki.

34) ZARZĄDZENIE NR 123/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 7  CZERWCA 2021
ROKU w sprawie odwołania obowiązywania zarządzenia Nr 57/2021 z dnia 1 marca 2021
roku.

35) ZARZĄDZENIE NR 124/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI  Z  DNIA 9  CZERWCA 2021
ROKU  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej  w obrębie
Zielonki, gmina Zielonki. 

36) ZARZĄDZENIE  NR 125/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI   DNIA 10  CZERWCA 2021
ROKU  w  sprawie  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości  komunalnej  Gminy  Zielonki,
położonej w obrębie Zielonki, przeznaczonej do dzierżawy.

37) ZARZĄDZENIE NR 126/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 11 CZERWCA 2021
ROKU w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości komunalnej Gminy
Zielonki, położonej w obrębie Zielonki.

38) ZARZĄDZENIE NR 127/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 CZERWCA 2021
ROKU  w  sprawie:  powołania  członków  komisji  przetargowej  do  przygotowania  i
przeprowadzenia  zamówienia  publicznego  w  trybie  przetargu  nieograniczonego  dla
zadania pn. „Odbieranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych niesegregowanych
od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, nieruchomości rekreacyjno-wypoczynkowych
z terenu gminy Zielonki” oraz trybu jej pracy.

39) ZARZĄDZENIE NR 128/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 CZERWCA 2021
ROKU  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej  w  obrębie
Brzozówka, gmina Zielonki.

40) ZARZĄDZENIE NR 129/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 CZERWCA 2021
ROKU  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej  w  obrębie
Brzozówka, gmina Zielonki.

41) ZARZĄDZENIE NR 130/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 CZERWCA 2021
ROKU  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Zielonki  nieruchomości  położonej  w  obrębie
Brzozówka, gmina Zielonki.

42) ZARZĄDZENIE NR 131/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 17 CZERWCA 2021
ROKU  w  sprawie:  zmiany  zarządzenia  dotyczącego  wykonania  uchwały  budżetowej
Gminy Zielonki na rok 2021, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok
2021, w związku z Uchwałą Nr XXVIII/45/2021 Rady Gminy Zielonki z dnia 17 czerwca
2021 roku. 

Pytania radnych do sprawozdania:

Radni  pytali  o  standard  wykonania  chodnika  na  drodze  powiatowej  Januszowice/Korzkiew/
Grębynice, czy rzeczywiście będzie tylko utwardzonym poboczem oraz kiedy zostanie wykonany.
Wójt zwrócił uwagę, że zgodnie z nomenklaturą stosowaną przez dyrektora ZDPK oraz starosty,
gdy mowa jest o utwardzonym poboczu to należy mieć na uwadze kostkę lub asfalt. Realizacja,
z jego wiedzy, ma nastąpić w przyszłym roku. Radni pytali  o los ciągu pieszego przy drodze
Januszowice /  Korzkiew w sytuacji  rezygnacji  ze ZRID-u i  wykupu terenu pod chodnik.  Wójt
powiedział,  że  realizatorem zadania  jest  powiat  i  oczekuje  na  jego  realizację.  Pytali  o  firmę
Gulermak,  z którą Wójt  miał  spotkanie jak planuje korzystać z ul.  Bankowej  na czas trwania
budowy. Gulermak planuje przesunąć 4-5 metry rzekę na czas budowy tunelu, wykona to doku-
mentacją zrid i  uzyska decyzję środowiskową, dot. to odcinka 200-1000 metrów.  Radni pytali
Wójta czy ma wiedzę nt. wypłat odszkodowań z tytułu budowy Północnej Obwodnicy Krakowa,
ponieważ otrzymują skargi mieszkańców Zielonek na ich brak. W odpowiedzi Wójt przyznał, że
gmina  nie  jest  stroną,  wycenia  odszkodowanie  wojewoda,  wypłaca  budżet  państwa.  Dał  za
przykład swoją sprawę w Batowicach, w momencie kiedy odwołał się od decyzji ZRID, nie ma
prawomocnej decyzji to państwo nie może wypłacić odszkodowania i pojawia się problem. Można
uzyskać zaliczkę w wysokości 70% wartości  na wniosek. Sugerował radnym w takiej  sytuacji
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odsyłać  mieszkańców  po  informację  do Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i  Autostrad.
Przyznał, że odwołując się od decyzji tracą mieszkańcy pieniądze przez inflację i do dwóch lat
przedłuża się procedura wypłaty odszkodowania. Radni pytali o realizację programu „Jestem eko,
łapię deszcz”, czy wszystkie wnioski, które spełnią kryteria formalne, mają szanse na realizację
i  czy  będzie  kolejna  edycja.  W  odpowiedzi  Wójt  poinformował,  że  limit  306  sztuk  beczek
wyczerpał się w ciągu dwóch tygodni i nie planuje ciągu dalszego programu - cała kwota zapla-
nowana w budżecie 100 tys. zł została spożytkowana. Radni dyskutowali o związku metropo-
litarnym, kosztach i korzyściach przystąpienia gminy. Wójt poinformował, że przesłał negatywne
stanowisko organu wykonawczego. Radni poinformowali o przedsięwzięciu Gminy Michałowice
dot. utworzenia nowej linii komunikacyjnej „Gminne Przewozy Pasażerskie”. Na tę linię gmina
uzyskała dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych o charakterze uży-
teczności publicznej. Pytali, na ile w gminie Zielonki takie rozwiązanie mogłoby się sprawdzić.
Z osobnym od aglomeracji  biletowaniem, darmowymi przejazdami dla dzieci, a dla młodzieży
szkół  ponadpodstawowych  linią pozwalającą  dojechać  do  przystanku  kolejowego  i  dalej  do
Krakowa. Wójt uznał, że właściwym jest puszczenie linii poziomej po gminie Zielonki i planuje
uruchomić  taką  linię  od  Grębynic  do  Węgrzc,  Batowic,  czy  Dziekanowic.  Warunkiem  jest
ominięcie Krakowa. Powiedział, że obsługa powinna być w ramach zintegrowanego transportu
publicznego, by nie płacić dodatkowo kupując aglomeracyjny bilet miesięczny.

Ad 10. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Radny  P.  Podleśny  zauważył,  że  gmina  posiada  ok  25  ha  działek  gminnych.  Zasugerował
przegląd umów dzierżaw tych działek, być może udałoby się część z nich rozwiązać, by stworzyć
większe powierzchnie, na których można byłoby  stworzyć farmy fotowoltaiczne. Dzierżawienie
działki  za  złotówkę  za  ar,  to  jest  żadna  korzyść  dla  gminy,  natomiast  ważniejsze  dla  całej
społeczności  jest  pokazanie  mieszkańcom  kierunku  rozwoju,  że  „nie  lubimy”  węgla,  tylko
fotowoltaikę. Gmina mogłaby też przygotować grunt pod klaster energii lub w inny sposób zacząć
zarabiać,  dodatkowo  gmina  byłaby  bardziej  ekologiczna. Wójt  pozytywnie  odniósł  się  do
przeglądu  działek.  Sceptycznie  odniósł  się  jednak  w  kontekście  prawnych  aspektów takiego
przedsięwzięcia, bowiem największym problemem jest brak wyznaczonego odpowiedniego te-
renu pod farmy w studium zagospodarowania przestrzennego. Dodatkowo na klasach gruntów
3,2,1  nie  będzie  można  w  ogóle  OZE  stawiać,  a  takich  gruntów  w  gminie  jest  najwięcej,
natomiast gruntów 4 klasy jest szczątkowa ilość. Równocześnie farma powyżej 100 kw mocy
musi mieć pozwolenie na budowę i wyłączenie gruntu z produkcji rolnej. Nie wiadomo na jakie
środki i na jakim poziomie dofinansowania gmina może liczyć planując takie przedsięwzięcie. Są
obszary łąkowe w Dziekanowicach, Bibicach tam można próbować je wykorzystać na taki cel.
Jest  wiele  znaków  zapytania,  takich  jak  ustawodawstwo,  ceny,  współpraca  z  dystrybutorem
Tauron. Radny P. Podleśny zasugerował pilotaż 2-3 mniejszych miejsc dla takich farm i spraw-
dzenie  jak  to  może  zafunkcjonować,  niekoniecznie  należy  zaczynać  od  takiej  dużej  mocy
powyżej  100  kw,  z  koniecznością  odrolnienia.  Przewodniczący  M.  Golanko  zaproponował
sprawdzenie funkcjonowania fotowoltaiki położonej na rozbudowanych szkołach w Bibicach i Zie-
lonkach, jak to wygląda ekonomicznie. Wójt powiedział że zlecił takie analizy. W szkole w Zie-
lonkach jest 40 kw, w Bibicach podobnie. Radna Z. Kot w kwestii odbierania odpadów biodeg-
radowalnych, zwróciła uwagę, że mieszkańcy wystawiają coraz większą liczbę pojemników. Wójt
przyznał, że nie ma możliwości ograniczenia liczby pojemników bio, natomiast można sprawdzić,
czy pod wskazanym adresem nie znajduje się firma, ponieważ firmy zostały wyjęte z systemu.
W temacie  odpadów bio,  wiceprzewodnicząca  M.  Gadzik-Wójcik  otrzymuje  uwagi  od  miesz-
kańców,  że  nie  mają  wystarczającego  miejsca  na  przechowywanie  kilku  pojemników,  gdyż
zajmują za dużo miejsca, natomiast może rozwiązaniem byłyby worki pod warunkiem, że biodeg-
radowalne.  To  mogłoby  rozwiązać  problem  małych  działek.  Jest  też  sugestia  dzierżawienia
pojemników w sezonie. W ramach spraw bieżących poinformowała, że otrzymuje bardzo dobre
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recenzje  za inicjatywę Roku Pucheroka,  zwłaszcza w tym trudnym okresie.  Radny T.  Łysek
zawnioskował  by  wszystkie  objazdy,  po  których  prowadzona  jest  autostrada  utrzymane  były
w takim samym standardzie, w jakim wcześniej były wykorzystywane. Nie ma zgody by układane
były płyty,  bo niebawem na kierowców zostanie przerzucona ta uciążliwość i  naprawy samo-
chodów, a jako gospodarze tych dróg, nie powinniśmy tego robić i na to się zgadzać. Radny
zwrócił uwagę, że zostało wyciętych wiele tys. drzew z terenów prywatnych, zakłada że z terenu
gminnego  również.  Na  tablicach  ogłoszeń  sołectw  widnieją  ogłoszenia  Generalnej  Dyrekcji
o chęci sprzedaży drzewa z terenów autostrady. Zwrócił się z pytaniem, czy za drzewo z terenu
gminnego gmina dostanie pieniądze. Jeśli tak, to wnioskuje by za te pieniądze zostały wykonane
nasadzenia drzew  w tych miejscowościach, w których zostały wycięte. Podsumował radny, że
jeśli  nie  drzewa,  to  płuca  mieszkańców  będą  absorbowały  zanieczyszczenia  z  autostrady.
Kolejny wniosek to przywrócenie znaku drogowego dot. ograniczenia tonażu do 15 ton,  który
został  usunięty  z  ul.  Warszawskiej  i  aktualnie  rozjeżdżają  duże ciężarówki  drogę powiatową
przez Bibice i Zielonki, na terenie którym nie są realizowane gminne inwestycji. W odpowiedzi
Wójt  zwrócił  uwagę,  że jako sołtys zawsze może zwrócić  się z  wnioskiem do Zarządu Dróg
Powiatu Krakowskiego ze stanowiskiem Rady Sołeckiej o taką organizację ruchu drogowego, by
było ograniczenie tonażu. Jeśli chodzi o wycenę za drzewa, to trudno wykazać dokładnie, bo jest
całościowa, ale firma Gulermak ma w decyzji  wykonać nasadzenia,  można mu takie miejsca
wskazać. Wiceprzewodnicząca M.Gadzik-Wójcik zasugerowała sprawdzenie w operacie szacun-
kowym wyceny nieruchomości komunalnej, na której były drzewa, jak zostały wycenione. Jeśli
nie płaci gminie odszkodowania z tego tytułu, należy zakwestionować operaty szacunkowe. Wójt
powiedział,  że  Gulermak  zwracał  się  o  wskazanie  terenów  do  nasadzeń.  Przewodniczący
M. Golanko poinformował, że planuje zwołać  wspólne posiedzenie wszystkich komisji rady na
dzień 1 lipca z objazdem gminnych inwestycji oraz kolejnym terminem planowanej sesji jest 26
sierpnia br. Zwrócił się do Wójta o interwencję na poczcie w Węgrzcach, gdzie obsługiwana jest
tylko jedna osoba w placówce, a pozostałe osoby stoją w kolejce na zewnątrz, zwrócił uwagę na
osoby starsze stojące w upale. Wójt powiedział, że to Poczta Polska S.A. odpowiedzialna jest za
organizację  pracy,  ale  oczywiście  interwencję przekaże.  W  ramach  spraw  bieżących  Wójt
poinformował, że organizowana jest w sobotę impreza rowerowa, nie jako impreza masowa, bo
na to nie pozwalają przepisy covidowe, tylko rowerowe przejażdżki po gminie z trzema punktami
startowymi i metą w Woli Zachariaszowskiej. Radna A. Leginowicz w sprawie zagospodarowania
terenu  Poczty  Polskiej  zasugerowała  zorganizowanie  dwóch  ławek  dla  osób  oczekujących
w kolejce.

Ad 11. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim
za przybycie, po czym zamknął XXVIII sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-
2023. Na tym protokół zakończono. 

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:
1) nr 1 lista obecności radnych;
2) nr 2 lista obecności sołtysów;
3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;
5) nr 5 prezentacja Wójta Gminy Zielonki dot. raportu o stanie Gminy Zielonki za rok 2020.
6) nr 6 prezentacja Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonkach „Ocena Zasobów Pomocy Spo- 
               łecznej za rok 2020”;
7)           nr 7 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

22


	 ROP.0002.5.2021
	1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Gminy Zielonki.
	2. Ustalenie porządku obrad.
	Dodatkowe informacje:
	Podjęto zarządzenia:



